
C 158/60 EL 25. 5. 98Επίσηµη Εφηµερίδα των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων

Συνεπώς, σχετικά µε την επιλεξιµότητα της υπό εξέτασιν επένδυσης, η Επιτροπή θα µπορούσε να απαντήσει, κατά
τρόπο γενικό, ότι, βάσει του κανονισµού (ΕΟΚ) αριθ. 2092/91 περί του βιολογικού τρόπου παραγωγής γεωργικών
προϊόντων και των σχετικών ενδείξεων στα γεωργικά προϊόντα και στα είδη διατροφής, θα µπορούσε να δοθεί
προτεραιότητα στις επενδύσεις που αφορούν τα προϊόντα της βιολογικής γεωργίας, υπό την προϋπόθεση ότι δεν
υπόκεινται στις εξαιρέσεις που προβλέπονται στην απόφαση 94/173/ΕΚ της Επιτροπής.

(1) EE L 142 της 02.06.1997. Ο εν λόγω κανονισµός αποτελεί αναµόρφωση του κανονισµού (ΕΟΚ) αριθ. 866/90, στον οποίο αναφέρεται το
αξιότιµο µέλος του Κοινοβουλίου.

(98/C 158/75) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3208/97

υποβολή: Νικήτας Κακλαµάνης (UPE) προς το Συµβούλιο

(15 Οκτωβρίου 1997)

Θέµα: Κατάργηση των αδασµολογήτων ζωνών στην ΕΕ

Óπως είναι γνωστό, έχει αποφασισθεί να καταργηθούν σε λιγότερο από δύο χρόνια οι Αδασµολόγητες Ζώνες στην
ΕΕ. Η απόφαση αυτή αναµένεται να έχει σηµαντικές οικονοµικές επιπτώσεις, ενώ το ίδιο θα συµβεί και στον τοµέα
της απασχόλησης.

Θα ήθελα να πληροφορηθώ από το Συµβούλιο αν έχει υπάρξει ακριβής µέλετη για τις οικονοµικές επιπτώσεις από
την παύση της λειτουργίας των Αδασµολογήτων Ζωνών, καθώς και για το πόσες θέσεις εργασίας θα χαθούν,
άµεσα ή έµµεσα, σε µια εποχή, µάλιστα, όπου το πρόβληµα της ανεργίας εµφανίζεται ιδιαίτερα οξύ στην ΕΕ.

Απάντηση

(20 Ιανουαρίου 1998)

Η Κοινότητα δεν προτίθεται να καταργήσει τις Αδασµολόγητες Ζώνες που ορίζονται από τα άρθρα 166 έως 181
του κοινοτικού τελωνειακού κώδικα (κανονισµός (ΕΚ) αριθ. 2913/92 του Συµβουλίου − ΕΕ L 302 της
19.10.1997).

Η ερώτηση αφορά ενδεχοµένως την κατάργηση των αδασµολόγητων πωλήσεων µετά από τις 30 Ιουνίου 1999. Το
Συµβούλιο παραπέµπει τον αξιότιµο κ. βουλευτή στην απάντηση του Συµβουλίου στη γραπτή ερώτηση αριθ.
1515/97 καθώς και στις απαντήσεις στι προφορικές ερωτήσεις αριθ. Η-0133/97, Η-0508/97 και Η-0707/97.

(98/C 158/76) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3210/97

υποβολή: Νικήτας Κακλαµάνης (UPE) προς την Επιτροπή

(16 Οκτωβρίου 1997)

Θέµα: Υπόγειος σιδηρόδροµος στη Θεσσαλονίκη

Μεγάλη συζήτηση διεξάγεται στην Ελλάδα για το ενδεχόµενο κατασκευής στη βόρεια περιοχή του λιµανιού της
πόλης της Θεσσαλονίκης, υπόγειου σιδηροδρόµου. Τελευταία ανακοινώθηκε ότι οι εργασίες κατασκευής του
ανεστάλησαν µετά από προειδοποίηση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής ότι παραβιάζονται οι κανονισµοί που
υποχρεούνται να διέπουν τα συµβόλαια για τα δηµόσια έργα εντός της ΕΕ.

Θα ήθελα να πληροφορηθώ την επίσηµη θέση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής για το θέµα της κατασκευής του
υπόγειου σιδηροδρόµου της Θεσσαλονίκης, καθώς και το πού ακριβώς εντοπίζονται οι ενστάσεις της αναφορικά
µε την υλοποίηση αυτού του έργου.

Απάντηση του κ. Monti εξ’ονόµατος της Επιτροπής

(8 ∆εκεµβρίου 1997)

Η διαδικασία ανάθεσης της σύµβασης για τον υπόγειο σιδηρόδροµο της Θεσσαλονίκης αποτέλεσε το αντικείµενο
καταγγελίας η οποία εξετάζεται από την Επιτροπή. Συγκεκριµένα, η Επιτροπή ελέγχει εάν η διαδικασία
διαγωνισµού για την εν λόγω σύµβαση εξελίχθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της οδηγίας 93/37/ΕΟΚ όσον αφορά
το συντονισµό των διαδικασιών για τη σύναψη συµβάσεων δηµόσιων έργων (1) και τη συνθήκη ΕΚ, και ιδιαίτερα,
εάν οι προσφορές που επιλέχθηκαν για το στάδιο των διαπραγµατεύσεων ανταποκρίνονται στη συγγραφή
υποχρεώσεων της εν λόγω σύµβασης τόσο σε τεχνικό όσο και σε χρηµατοοικονοµικό επίπεδο.


